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Адрес Guardian Czestochowa Sp. z o.o 
Float Glass Plant 
Korfantego 31/35 
42-200 Czestochowa

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Manufacturer of float glass

There are thousands of glass products available. However, few are offered by companies that have a truly global reach as well as a robust customer
focus that partners with you to help meet your unique project and product goals. Below, you’ll see our high-quality glass working hard in homes and
offices, museums, sports stadiums, cars and in the world’s most iconic projects. Our quality: the best. Our range: extraordinary. If you know what type
of glass you are looking for, but perhaps not its name, we encourage you to explore.

Production of low-emissivity (low-E), solar control glass products for residential (Guardian ClimaGuard) and commercial (Guardian SunGuard)
applications. These high-performance products improve a building’s energy efficiency, aesthetics and comfort for its occupants.

Company Profile of Guardian Czestochowa Sp. z o.o

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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